
                

 

Αθήνα, 10 Οκτωβρίου 2023 

Ιωάννης Δημητροκάλλης 

idimitrokallis@parliament.gr 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: 1. Τον Υπουργό Εθνικής Αμύνης 

2. Τον Υπουργό Εξωτερικών 

Θέμα: «Δήλωση του Βουλευτή της Νέας Δημοκρατίας περί πιθανής 

επαναστρατικοποίησης» 

 

 Σύμφωνα με διαδικτυακό δημοσίευμα του ιστότοπου « pronews » ο Βουλευτής 

της Νέας Δημοκρατίας , Άγγελος Συρίγος , σε τηλεοπτική συνέντευξη μίλησε για τα 

ελληνοτουρκικά. Πιο συγκεκριμένα, υποστήριξε μεταξύ άλλων ότι υπάρχουν περιοχές 

που ενδιαφέρονται οι Τούρκοι για θέματα ναυσιπλοΐας και ισχυρίστηκε ότι « αυτό είναι 

μια παραχώρηση » και ότι θα περίμενε ότι οι Τούρκοι θα « θα αποδεχθούν κι άλλα 

πράγματα όπως επαναστρατικοποίηση των νησιών του ανατολικού Αιγαίου ». Αξίζει να 

αναφερθεί ότι με τη δήλωσή του αυτή ο εν λόγω Βουλευτής επιβεβαιώνει το δημοσίευμα 

της  «Yeni Safak» περί αποστρατικοποίησης των νησιών του Αιγαίου.  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Συμφωνεί με την άποψη του κύριου Συρίγου το Υπουργείο; Θα καταδικάσει αυτές τις 

δηλώσεις του στελέχους της Νέας Δημοκρατίας και Βουλευτή και πρώην Υπουργού; 

Υπάρχει κρυφή ατζέντα στις συζητήσεις που γίνονται με τους Τούρκους ομολόγους;  

2. Έχει προχωρήσει σε αποστρατικοποίηση των νησιών η Κυβέρνηση χωρίς να 

ενημερώσει τη Βουλή; Έχουν αποσυρθεί σημαντικά οπλικά συστήματα από την άμυνα 

της χώρας; 

3. Έχει σχέδιο η Κυβέρνηση απέναντι στην εντεινόμενη τουρκική προκλητικότητα και 

τις συνεχείς εμπρηστικές δηλώσεις Τούρκων αξιωματούχων;  
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